

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 330

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

*Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations*

VOLUME 330

1959

I. Nos. 4739-4748

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 6 June 1959 to 15 June 1959*

	<i>Page</i>
No. 4739. Albania, Argentina, Australia, Austria, Belgium, etc.:	
Final Act of the United Nations Conference on International Commercial Arbitration; and	
Convention on the Recognition and Enforcement of Foreign Arbitral Awards	
Both done at New York, on 10 June 1958	3
No. 4740. Netherlands and Belgium:	
Exchange of notes constituting an agreement relative to the removal of undesirable persons. Brussels, 14 January and 4 February 1958 . . .	83
No. 4741. Netherlands and Switzerland:	
Exchange of notes constituting an agreement relative to the abolition of passports and visas. The Hague, 29 March 1958	101
No. 4742. United Nations and Federation of Malaya:	
Agreement for the provision of operational and executive personnel. Signed at Kuala Lumpur, on 21 May 1959, and at Bangkok, on 29 May 1959 .	109
No. 4743. Belgium, France, Portugal, Federation of Rhodesia and Nyasaland, Union of South Africa, United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland, etc.:	
Agreement (with annex) for the establishment of the Commission for Technical Co-operation in Africa south of the Sahara (C.C.T.A.). Signed at London, on 18 January 1954	121
No. 4744. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and France:	
Consular Convention (with Protocols of signature and exchange of notes). Signed at Paris, on 31 December 1951	145

*Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies*

VOLUME 330

1959

I. N^{os} 4739-4748

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 6 juin 1959 au 15 juin 1959*

	<i>Pages</i>
N^o 4739. Albanie, Argentine, Australie, Autriche, Belgique, etc. :	
Acte final de la Conférence des Nations Unies sur l'arbitrage commercial international; et	
Convention pour la reconnaissance et l'exécution des sentences arbitrales étrangères	
Faits à New-York, le 10 juin 1958	3
N^o 4740. Pays-Bas et Belgique :	
Échange de notes constituant un accord relatif à l'éloignement des indésirables.	
Bruxelles, 14 janvier et 4 février 1958	83
N^o 4741. Pays-Bas et Suisse :	
Échange de notes constituant un accord relatif à la suppression des passeports et des visas. La Haye, 29 mars 1958	101
N^o 4742. Organisation des Nations Unies et Fédération de Malaisie :	
Accord régissant l'envoi de personnel d'administration et de direction.	
Signé à Kuala Lumpur, le 21 mai 1959, et à Bangkok, le 29 mai 1959 . .	109
N^o 4743. Belgique, France, Portugal, Fédération de Rhodésie et du Nyassaland, Union sud-africaine, Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, etc. :	
Convention (avec annexe) portant création de la Commission de coopération technique en Afrique au sud du Sahara (C.C.T.A.). Signée à Londres, le 18 janvier 1954	121
N^o 4744. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et France :	
Convention consulaire (avec Protocoles de signature et échange de notes).	
Signée à Paris, le 31 décembre 1951	145

	<i>Page</i>
No. 4745. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and France:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning the revision of the penal system in the New Hebrides. London, 26 January 1959	207
No. 4746. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and France:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning mining regulations to be applied in the New Hebrides. London, 26 January 1959	213
No. 4747. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Federal Republic of Germany:	
Agreement (with annex and exchange of letters) regarding the settlement of the United Kingdom claim in respect of post-war economic assistance to Germany. Signed at London, on 27 February 1953	217
No. 4748. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Federal Republic of Germany:	
Consular Convention (with Protocols of signature and exchange of notes). Signed at Bonn, on 30 July 1956	233
 ANNEX A. <i>Ratifications, accessions, prorogations, etc., concerning treaties and international agreements registered with the Secretariat of the United Nations</i>	
No. 521. Convention on the Privileges and Immunities of the Specialized Agencies. Approved by the General Assembly of the United Nations on 21 November 1947:	
Application by Finland to the Inter-Governmental Maritime Consultative Organization	348
No. 601. Convention (No. 18) concerning workmen's compensation for occupational diseases, adopted by the General Conference of the International Labour Organisation at its seventh session, Geneva, 10 June 1925, as modified by the Final Articles Revision Convention, 1946:	
Ratification by Australia	349
No. 624. Convention (No. 42) concerning workmen's compensation for occupational diseases (revised 1934), adopted by the General Conference of the International Labour Organisation at its eighteenth session, Geneva, 21 June 1934, as modified by the Final Articles Revision Convention, 1946:	
Ratification by Australia	350

	<i>Pages</i>
N° 4745. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et France :	
Échange de notes constituant un accord relatif à la revision du système pénal aux Nouvelles-Hébrides. Londres, 26 janvier 1959	207
N° 4746. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et France :	
Échange de notes constituant un accord relatif aux règlements miniers applicables aux Nouvelles-Hébrides. Londres, 26 janvier 1959 . . .	213
N° 4747. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et République fédérale d'Allemagne :	
Accord (avec annexe et échange de lettres) sur le règlement de la créance du Royaume-Uni au titre de l'assistance économique fournie à l'Allemagne après la guerre. Signé à Londres, le 27 février 1953	217
N° 4748. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et République fédérale d'Allemagne :	
Convention consulaire (avec Protocoles de signature et échange de notes). Signée à Bonn, le 30 juillet 1956	233
 ANNEXE A. Ratifications, adhésions, prorogations, etc., concernant des traités et accords internationaux enregistrés au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies	
N° 521. Convention sur les privilèges et immunités des institutions spécialisées. Approuvée par l'Assemblée générale des Nations Unies le 21 novembre 1947 :	
Application par la Finlande à l'Organisation intergouvernementale consultative de la navigation maritime	348
N° 601. Convention (n° 18) concernant la réparation des maladies professionnelles, adoptée par la Conférence générale de l'Organisation internationale du Travail à sa septième session, Genève, 10 juin 1925, telle qu'elle a été modifiée par la Convention portant revision des articles finals, 1946 :	
Ratification de l'Australie	349
N° 624. Convention (n° 42) concernant la réparation des maladies professionnelles (révisée en 1934), adoptée par la Conférence générale de l'Organisation internationale du Travail à sa dix-huitième session, Genève, 21 juin 1934, telle qu'elle a été modifiée par la Convention portant revision des articles finals, 1946 :	
Ratification de l'Australie	350